
Beste gemeenteraadsleden, bestuursleden, trainers, medewerkers, sponsors, ouders en spelers 

 

Het is met grote vreugde en dankbaarheid dat ik u allen welkom heet op deze nieuwjaarsbijeenkomst. Het 
afgelopen jaar was een bijzonder jaar voor onze voetbalclub, en dat is te danken aan de inzet en het engagement 
van ieder van u. 

KMT A verzekerde zich van het behoud in tweede amateur. Een aantal jeugdspelers konden opnieuw de stap 
zetten naar de A-kern. 

KMT B kon na de eindronde promoveren naar 3de provinciale. Ondertussen staat de B-ploeg, met allemaal spelers 
die hun jeugdopleiding bij ons genoten, los aan de leiding in 3de. We hebben dan ook de ambitie om door te 
stromen naar 2de provinciale. 

Voor onze jeugdteams is opleiding veel belangrijker dan winnen en klassement, toch zijn we ook hier heel 
tevreden met de uitstekende resultaten van onze teams. We zijn nu ook actief op de 3 niveaus: gewestelijk, 
provinciaal en interprovinciaal. Dit maakt onze opleiding nog completer en nog sterker als tevoren. Wat dan weer 
zijn vruchten zal afleveren bij KMT A en KMT B. 

Ik wil mijn oprechte dank uitspreken aan onze bestuursleden, die met hun toewijding de koers van onze club 
bepalen. Uw onvermoeibare inzet is de ruggengraat van onze vereniging.  

Aan onze trainers en medewerkers, uw passie en harde werk hebben onze jeugdspelers geholpen om te groeien 
en te bloeien op een heel hoog niveau. Onze jeugdwerking is een bron van trots voor ons allen, en dat is dankzij 
uw voortdurende inspanningen. 

Een speciaal woord van dank gaat uit naar onze sponsors. Uw financiële steun maakt het mogelijk om onze 
ambities waar te maken en onze spelers de beste faciliteiten en kansen te bieden. En natuurlijk, aan de ouders, 
uw steun en betrokkenheid zijn van onschatbare waarde. U bent de stille krachten achter de schermen die ervoor 
zorgen dat onze spelers kunnen schitteren. 

Ook een woordje van dank voor de beleidsmensen van stad Torhout, die ons van een mooie accommodatie 
voorzien. Daarnaast is er wel de vraag om te investeren in de aanleg van een nieuw kunstgrasveld en het 
vervangen van het kunstgrasveld op de velodroom. Ook vragen we om vanuit het beleid even na te denken over 
de vernieuwing van de tribune met kleedkamers op het sportstadion. 

2025 is het begin van een nieuwe samenwerking binnen onze vereniging. We hebben een volledig nieuwe 
structuur met 1 vzw opgezet die ons in staat stelt om ons nog beter te profileren. Door de juiste mensen met de 
nodige capaciteiten op de juiste plaatsen te zetten, kunnen we onze vereniging naar een hoger niveau tillen. Deze 
nieuwe structuur zal ons helpen om een financieel sterkere vereniging uit te bouwen, wat essentieel is voor onze 
toekomstige groei en succes. 

Daarnaast staan we komend seizoen voor een belangrijke uitdaging: de nieuwe audit uitgevoerd door Double 
Pass. Dit is van cruciaal belang dat we ons 4-sterren label behouden. Dit label is niet alleen een bron van trots 
voor onze club, maar ook noodzakelijk om het hoge niveau van ons jeugdvoetbal te waarborgen. We zullen samen 
hard moeten werken om aan de strenge criteria te voldoen en onze positie als topclub te behouden. 

Laten we samen vooruitkijken naar een jaar vol nieuwe kansen en uitdagingen. Met de steun van u allen ben ik 
ervan overtuigd dat we onze doelen zullen bereiken en onze club nog verder zullen laten groeien. 

Ik wens u allen een gelukkig en gezond nieuwjaar, vol sportieve successen en persoonlijke voldoening. 

 

Met sportieve groet, 

Maurice Bolle 


